
KS Poljane
PlonlrJI »o nas povabili - Na 2. sejo predsedstva KK SZDL Poljane so prišli

pionirji pionirskega odreda Tone Tomšifi povabiti prisotne na proslavo dneva
OF in 1. maja, ki je bila 24. 4. v avli šole. Predsedstvo so seznanil! tudi o svojem
razgibanem delu v mesecu maju. Na proslavi je ftlanica ZB Marja Žagar pripela
znak pohoda PO POTEH SPOMINOV IN TOVARIŠTVA na njihov prapor.
Kurlrčkova torbica - PionirskiodredToneTomšič jesprejeltorbiconaGradu,
pionirji pa so jo prenesli v šolo, kjer je bila proslava. Torbico so nato nosili po
javkah: Geodetski zavod SRS, Vzgojno varstveni zavod, Občinski svet Zveze
sindikatov Ljubljana, Center, Komunist in Krajevna skupnost Poljane, kjer so
jih pričakali člani ZB. Torbica je nato prenočila v kasarni maršala Tita.
Pozornost do mladlh mamic - Z Društvom prijateljev mladine Poljane z
veseljem sodelujejo tudi mladinci in mladinke osnovne šole Tone Tomšič.
Mladim mamicam prinaSajo poleg čestitke za novorojenčka tudi knjigo Naš
malček.
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Novo vodstvo - Konec prejšnjega meseca so imeli na Poljanah skupščino

delegatov KS. Na tej skupžčini so izvollli novega predsednika, podpredsednika
in vse druge organe skupšfiine. Tako komisijo za družbeni nadzor. komisijo za
odlikovanja in priznanja, svet potrošnikov in poravnalni svet. Pregledali so tudi
zaključni raiun za preteklo leto in sprejeli linančni načrt za leto 1987. Delegati
so se seznanili s poročilom o izpolnitvi programa dela v preteklem letu in
sprejeli so program za letošnje leto.

* • •

Novl prostori v kullurnem cenlru - Na seji sveta KS so 11. maja razpravljali
o možnostih nadzidave kulturnega centra KS na Poljanski 22. Nadzidano
nadstropje bi namenili za potrebe Srednje administratine Sole. Na seji so
imenovali komisije in druge organe sveta KS.

* • •

Pogovor o odprtlh vprasanjih - Na seji predsedstva SZDL so se dogovorili
za delovno srečanje z občinsko konferenco SZOL. Doloditi so datum 20. ma|.
Na srečanju naj bi obravnavali probleme v KS. Govorlli bodo o delu KK SZDL In
o delegatskem sistemu Razpravljali bodo o hišni samoupravi, o prometu,
ureditvi Roškega naselja in Cukrarni. Spregovorili naj bi tudi o delu in aktivno-
sti miadih, delovanju trgovine in gostinstva in pomoči ostarelim krajanom.


